
Dansk Drentsche Patrijshond Klub 
Bjarupgårdvej 14a, Mollerup, 8600 Silkeborg 

 
Generalforsamling 2019 

Dansk Drentsche Patrijshond Klub, indkalder hermed til ordinær generalforsamling søndag d. 

16. juni 2017 kl. 14.00 (efter DDPK-udstilling) Generalforsamlingen vil blive afholdt på 

Bjarupsøgård, Bjarupgårdvej 14a, 8600 Silkeborg.  

 

Fra kl. 13:00 vil Klubben være vært med frokost, samt drikkevarer indtil generalforsamlingen 

starter.  

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Jens Søe Andersen 

 

2. Valg af referent 

Anne Mette Kofod 

 

3. Valg af 2 stemmetællere 

Joan Nielsen og Charlotte Paulmann 

 

4. Fremlæggelse af formandens beretning, til godkendelse 

Johanna fremlægger beretning 

Gave til Jørgild og Lotte som tak for hjælpen i weekenden 

Allan er stoppet i bestyrelsen, Sasha har overtaget pladsen 

 Beretning godkendt 

 

5. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse og meddelelses af ansvarsfrihed 

(decharge). 

Knud Flemming fremlægger regnskab, da Morten ikke er til stede. Godkendt 

 

6. Budgetbehandling, herunder fastsættelse af kontingent 

 Knud Flemming fremlægger budget, da Morten ikke er til stede. Godkendt 

 

7. Behandling af indkommende forslag. 

Vi foreslår at formanden skal have et kort til at handle for, så personligt udlæg undgås. 

 

8. Valg til bestyrelse 

På valg er: 

Allan Bo Kristensen (modtager ikke genvalg) 

Niels Peter Jakobsen (modtager genvalg) 

Vælg af suppleant. 

 

Sasha valgt til bestyrelsen 

Niels Peter Jakobsen genvalgt til bestyrelsen 

Charlotte Paulmann valgt til suppleant 

 

 



9.  Valg af revisor og revisorsuppleant 

På valg er: 

Knud Flemming (revisor) 

Brian Paulmann 

 

Begge er genvalgt 

 

10. Eventuelt 

• Der er lidt kludder i kontingent opkrævninger. Brian Paulmann vil gerne hjælpe 

med at få sendt mail ang. kontingent. Der skal sendes mail separat og ikke i 

nyhedsmail. 

• Det er vigtigt at nye hvalpekøbere gøres opmærksom på klubben og oprettes 

som medlemmer 

 

• Fokuspunkt til bestyrelsen om kontakt til nye hvalpekøbere. 

 

• Bestyrelsen er enig om at der skal være større krav til avlere for at få klubbens 

blå stempel. 

 

 

 

 

 

 

 


